
Wtocla we k,22.06.202Ir .

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pan

dr Marek Wojtkcwski

Prezydent Miastd Wloclewek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric5w Wtoclawka zwracam siq z pro5ba o dokonanie uryciqcia

uschniqtych galqzi na drzewach na ulicy Wienieckiej 30.

Uschniqte konary drzew stanowiq du2e niebezpieczefstwo dla przechodni6w.

Z powa2aniem

hqJ)r'-lu


